
 

 

Referat af bestyrelsesmøde 13.03.2022 

Til stede: Lise, Anne Lise, Find, Helle, Sabrina 

 

Siden sidst 

De fleste er nu tilsluttet kloakeringen. Den 31. marts er sidste tilslutningsfrist for de fleste.  

Regnskab 

Der er ikke brugt mange midler i 2021, så derfor finder vi det rimeligt at købe en printer/scanner til 

Michael, da der er en del papirarbejde som kasserer. Vi afsætter også +/- 3.500 DKK til en ny 

opslagstavle med magneter. Find undersøger nærmere, og står for placering og levering (betaling 

aftales nærmere med Michael). Disse to elementer var i forvejen godkendt på tidligere 

generalforsamling.  

Ift. udgifter, så aftaler vi (uden kasserer, i absentia) at sætte i 2022: 

50.000 DKK af til veje, 10.000 DKK af til dræn, 3.500 DKK til opslagstavle, 15.000 DKK til uforudsete 

udgifter.  

Anne Lise undersøger nærmere om galger kan genbruges til vejskilte. Budget afsættes herefter. 

Hellasvej og Apollovej skal udskiftes.  

Facebook og hjemmeside 

Opslag på Facebook henviser til hjemmesiden, når det drejer sig om dokumenter som regnskab, 

referater og vedtægter. Seneste nyt er primært på Facebook, men vi vil gøre os umage for også at 

opdatere nyheder på hjemmesiden fremadrettet (til dem, der ikke er i Facebook-gruppen).  

Veje og dræn  

Lise aftaler vej-syn med Aarslev for at gennemgå vejenes tilstand efter endt kloakeringsarbejde.  

Hoveddrænet er renset.  

Evt. og generalforsamling  

Vi aftaler at undersøge mulighederne for at holde den ordinære generalforsamling d.29. maj på 

Lærkereden (Anne Lise undersøger sted).  

På genvalg bestyrelsesmedlemmer: Michael, Find og Sabrina, og suppleanter Helle og Martin.  

Formand Lise og bestyrelsesmedlem Anne Lise er ikke på genvalg.  

Sabrina undersøger mulighed for at få en ekstern taler ud på generalforsamling. Forslag til emne 

er ’Fremtidens energi i sommerhuse’.  

Næste bestyrelsesmøde finder sted d.17. april 2022 kl.10.00.  


